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Pakkans vervuilers vergroten

Beste Oosterzelenaar,

U herkent het vast wel: zij die
aan alles hun voeten vegen of
het luidst brullen om hun eigen
gelijk te halen. Met de digitalise-
ring en de sociale media zijn er
nog meer kanalen dan vroeger
om hun mening te ventileren. 
Op Facebook, Twitter of andere
webruimten denken ze 
ongenaakbaar en ongeremd hun
verfoeilijke schrijfsels de wereld
te kunnen insturen. 

Soms zijn ook zij het die op het
fietspad parkeren, zich nooit aan
de snelheidsbeperking houden,
altijd op het middenvak blijven
rijden, parkeren op plaatsen
voor mindervaliden, sluikstorten,
zwerfvuil op straat gooien, de
buur het licht in de ogen niet
gunnen, in andermans zakken
zitten, nooit voor goede doelen
ijveren, ...

Gelukkig is dit is de grote 
meerderheid niet. Die volgt de
regels wél en waardeert wél wat
anderen doen in de samenleving
en die is wél solidair, 
ook in Oosterzele.

We wensen u een prettige 
eindejaarsperiode en een 
gelukkig nieuwjaar!    

Dit sluikstort ontstond op één nacht tijd op de grens tussen Balegem en Scheldewindeke.

Editoriaal

We kunnen sensibiliseren, inlichten, opruimen, onderwijzen... Er zullen atlijd
wel individuen zijn die denken dat de openbare ruimte kan gebruikt worden
als vuilnisbak of stortruimte. Die kleine minderheid verpest het voor iedereen. 

Iemand betrappen op een wettelijke en
bewijsbare manier is zeer moeilijk. Meestal
weten de daders hoe ze stiekem hun vuile
werk moeten uitvoeren, zonder dat iemand
het ziet. Soms wordt er iemand ‘gepakt’. En
die zal het dan ook geweten hebben. Onder
impuls van de N-VA heeft Oosterzele een
reglement dat de opruimkosten - hoe klein
ook - bepaalt op 500 euro, en dat ongeacht
de eventuele vervolging of GAS-boete die er
nog bovenop kan komen. We kunnen het
niet genoeg rondbazuinen: sluikstorten valt
zeer duur uit!

Heterdaad
N-VA-schepen van Sociale Veiligheid Jan
Martens: “Een volgende stap die we willen
nemen in de strijd tegen zwerfvuil en sluik-
storten is het aanschaffen van een verplaats-
bare camera. De budgetten zijn voorzien en
in 2017 kan de camera ingezet worden.

Dit is niet alleen bruikbaar op gevoelige
plaatsen voor sluikstorten en zwerfvuil,
maar ook om oneigenlijk gebruik van voet-
en fietspaden vast te stellen, net als kleine
criminaliteit, zoals fietsdiefstallen.” 
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N-VA-Valentijnsnocturne
Ons jaarlijks Oosterzeels feest

ZATERDAGAVOND 11 FEBRUARI 2017 in GC DE KLUIZE
in GC De Kluize - Sportstraat - Oosterzele • Kaarten verkrijgbaar bij onze bestuursleden, OCMW-raadsleden en schepenen 

�Noteer nu al in uw agenda!�



Zich op het terrein begeven om de vinger
aan de pols te voelen bij de inwoners en het
gevoerde beleid uit te dragen, het hoort bij
het uitvoerend mandaat. Onze N-VA-
schepenen proberen zoveel mogelijk aan-
wezig te zijn waar ze gevraagd worden.
Hierboven zien we beelden genomen tij-
dens een activiteit in het kader van de

Week van de Smaak met Bent van Looy, de
voorstelling van het bijenplan en de
(her)opening van Jeugd club Pallieter.

Ook onze OCMW-raadsleden Jeroen De
Cock en Jeroen Martens en onze waarne-
mers in de talrijke adviesraden die 

Oosterzele rijk is, spannen zich in om hun
taak naar behoren te vervullen.

Wil je onze ploeg of versterken?
Stuur een mailtje naar onze secretaris: Bart
Decruye naere, bart.decruyenaere@n-va.be 

Het gaat niet goed met de bijen. Nochtans zijn bijen
van zeer groot belang voor de bestuiving van vele

inheemse planten en landbouwgewassen.  Het is hoog
tijd te handelen in het belang van de bijen. Oosterzele

besloot actie te ondernemen en maakte een bijenplan dat
vanaf nu kan uitgerold worden. “Meneer Bie is onze ambassadeur

voor het duurzame beleid dat we voeren”, zegt N-VA-schepen Jan Martens.

De gemeenteraad keurde op 23 maart
2016, na positief advies van de Minaraad,
de ondertekening van het charter ‘Bij-
vriendelijke gemeente’ goed. De effectieve
plechtige ondertekening gebeurde op don-
derdag 24 maart 2016. 

Volledig volgens het bestuursakkoord dat
zegt “We bewaren het open, groene en
bloeiende karakter van de gemeente, ook
buiten de natuurgebieden en stimuleren de
inwoners om hetzelfde te doen”, stelde
schepen Jan Martens samen met alle acto-
ren het Oosterzeelse Bijenplan op.

Er staan drie doelstellingen in het bijen-
plan. Ten eerste: ‘Inzetten op het verbete-
ren van de leefomstandigheden van de
bijen door het creëren van een stuifmeel-

rijke omgeving op openbare plaatsen en
zorgen voor nestgelegenheid’. Verder zul-
len we de inwoners sensibiliseren en ook
de landbouw en de industrie.

Acties
Deze doelstellingen worden vertaald in
concrete acties en maatregelen, ook in het
dagelijkse beleid van de gemeente. Zo
wordt er gezorgd voor een stuifmeelrijke
omgeving en bijvriendelijke planten op het
openbaar domein, de bermen worden
gefaseerd gemaaid zodat ze kunnen bloei-
en en het maaisel wordt afgevoerd zodat
netels en distels geen kans krijgen. Om -
wille van de veiligheid worden kruispun-
ten tijdig gemaaid. Ook bomen horen thuis
in onze bermen. Er worden geen bestrij-
dingsmiddelen meer gebruikt; dit vraagt

een andere aanpak van onkruidbestrijding.
We plaatsen bijenhotels en denken aan een
wedstrijd ‘Wie maakt de mooiste?’ Ook
een bloemenwedstrijd behoort tot de
mogelijkheden. We verdelen drachtplan-
ten of bloemenzaad aan mooie voor-
waarden. We organiseren samen met de
imker verenigingen voordrachten en vor-
mingen voor geïnteresseerden.

“Kortom, u zal Meneer Bie op veel plaatsen
en gelegenheden zien verschijnen in Oos -
terzele, want wat goed is voor de bijen, is
goed voor de mensen”, besluit schepen Jan
Martens. 
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Beleid naar de inwoners brengen

Onze N-VA-schepenen

toetsen regelmatig hun

beleid aan de visie van

de inwoners. ‘Informatie’

en ‘aanwezigheid’ staan

daarbij centraal. 

www.n-va.be/oosterzele

Schepenen Hanna Courtijn en Jan Martens met Bent Van Looy
na zijn interview in de Oosterzeelse bibliotheek. Bij de (her)opening van 

Jeugdclub Pallieter. Bij het voorstellen van het 
Oosterzeels bijenplan.

De bij als ambassadeur 
voor een duurzaam beleid
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Jong N-VA Rhode zet door
Eén jaar na de oprichting van Jong N-VA Rhode kozen de
leden eind oktober een nieuw bestuur. Daarvan zijn enkele
verschuivingen en de verwelkoming van een nieuw bestuurslid
het gevolg. Simon Lejeune (Oosterzele) en Hanna Courtijn
(Oosterzele) behouden hun functie als voorzitter en onder-
voorzitter. Kristof De Puydt (Merelbeke) wordt secretaris.
Sven Van Damme (Merelbeke) is het nieuwe gezicht binnen de
afdeling en neemt de functie van penningmeester op zich.
Angelique Van De Meirssche (Melle) vervolledigt het bestuur.

Jong N-VA Rhode kan na één jaar terugblikken op een interes-
sante periode. “Het eerste jaar hebben wij vooral onze structuren
uitgezet om op termijn een blijvende en goed werkende afdeling
te kunnen worden. Ik denk dat wij daarin kunnen slagen”, aldus
voorzitter Simon Lejeune. 

Het nieuwe bestuur wil verder gaan op de ingeslagen weg.
"Verder verbreden in onze activiteiten en versterken in onze wer-
king. Dat moeten de doelstellingen zijn", besluit Simon Lejeune.

Jong N-VA Rhode 
steunt Rode Neuzendag

en lanceert eigen website
Jong N-VA Rhode lanceerde onlangs haar eigen website. Neem
gerust eens een kijkje op rhode.jongnva.be. Je vindt er nieuws
van Jong N-VA Rhode en ook van Jong N-VA Nationaal.
We zitten ook op Facebook. Genoeg mogelijkheden dus
om met ons in contact te treden. Doen!

Hoe zit het nu met het gemeentelijk ICT-gebeuren? Een
gemeentebestuur moet onverbiddelijk mee met de nieuwe tech-
nologieën, ook wat betreft computerwerking en communicatie.

Eind 2015 keurde de gemeenteraad onze informatie- en commu-
nicatietechnologievisie (ICT) goed. Die zette de structuren uit
waaraan de gemeente en het OCMW de komende jaren moet wer-
ken. Nu we eind 2016 zijn, wordt het tijd voor een evaluatie, aldus
Hanna Courtijn, N-VA-schepen van ICT. 

Investeren in een stevige basis
De gemeentelijke computers draaiden tot voor kort op een sterk
verouderd netwerk. Daardoor zijn de snelheden die op het net-
werk werden gehaald te beperkt. Dat zorgde voor efficiëntieverlie-
zen door de moderne ‘zware’ software. Vernieuwing drong zich op
en we kochten nieuwe servers waarop we de modernste technolo-
gie op virtuele servers lieten installeren. 

Deze vernieuwing heeft verschillende voordelen. Zo blijft bij een
mogelijke uitval van een server de werking op de verschillende
werkplekken in het gemeentehuis en het OCMW verzekerd. Het

nieuwe systeem voorziet flexibele
uitbreidingsmogelijkheden van ge -
heugen en schijfruimte. De virtuele
servers besparen op stroomkosten en
koelsystemen. De krachtige servers zor-
gen er ook voor dat het kostenplaatje bij aankoop van nieuwe com-
puters goedkoper en de levensduur langer wordt om dat het meer
‘antenne-werkposten’ van de server worden dan alleenstaande
computers die elk hun eigen sterkte moeten hebben.

Wat brengt de toekomst?
“Ik hoop verder te kunnen investeren in nieuwe informatie- en
communicatietechnologie (ICT) voor de gemeente en op die
manier efficiëntiewinsten en kostbeperking te bekomen, zegt
Hanna. Natuurlijk moet hierbij rekening gehouden worden met
het huidig financieel kader waarin Oosterzele zich bevindt.” 

Na goedkeuring van het jaarbudget van 2017 door de gemeente-
raad krijgt de dienst Communicatie en ICT groen licht om de
computers te vernieuwen. 

Computers, servers, netwerken...

www.n-va.be/oosterzele

Wist je dat ...
> ... de kinderopvang in Oosterzele niet duurder zal worden door het afschaffen van de Plaatselijke Werkgelegenheids-

Agentschappen (PWA). Oosterzele gebruikt contractueel aangenomen personeel. Op veel plaatsen werden werkzoekenden
ingezet zonder dat men de bedoeling had die mensen ooit als personeel aan te nemen. Zij schreeuwen nu moord en brand
omdat dit nu niet meer kan.  

> ... de nieuwjaarsreceptie voor de bevolking in een nieuw kleedje wordt gestoken: in open lucht, vóór het gemeentehuis,
met gezellige kraampjes, hapjes, drankjes, lichtjes, muziekjes, houtvuurtjes ... Allen daarheen op zondag 8 januari 2017 van
17 tot 19 uur. Inschrijven is nodig en kan via: nieuwjaar@oosterzele.be, 09 362 50 09 of in het gemeentehuis. 
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Edwin Ysebaert in gesprek
met de N-VA-ministers

Philippe Muyters Steven Vandeput

www.mensenmaat.be
U kunt de interviews ook als podcast downloaden en beluisteren waar en wanneer u wilt. Sla http://www.n-va.be/feed/podcasts 

op in uw podcastontvanger of zoek ‘Nieuw-Vlaamse Alliantie’ in de iTunes Store en mis geen enkel interview.

Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegangsrecht tot 
de gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

      


